

MMX / Nominet TLD Transitions

明智墨思/NOMINET 顶级域名转移

Dear Registrar Partner:

尊敬的注册商伙伴：

With the first TLD transition date fast approaching we would like to confirm the upcoming transition dates and remind you that the onboarding process is open.

随着第一批顶级域转移日期的接近，我们希望在此与您确认接下来的转移相关日期，同时提醒您接入阶段现已开始。

Please note you are required to log into Nominet's [Online Service](#) portal and configure your operational IP addresses for EPP connections before the TLD transitions. To mitigate any transition issues please ensure this is completed by 6 September.

请注意，您需要在顶级域名转移之前成功登录Nominet的[注册商后台](#)页面，同时为EPP连接设置有效的IP地址。为了减少转移过程中出现问题的可能性，请在9月6日前完成以上操作。

To enable a smooth transition, we would also encourage you to log in to Nominet's [Online Services](#) portal to use the OT&E environment. This will ensure your connection is set up and working correctly prior to transition. We would also ask you to take the time to make sure we have the correct contacts for ongoing communication. You can check and add contacts also within Nominet's [Online Services](#) portal.

为了确保转移阶段的平稳进行，我们鼓励您登陆Nominet的[注册商后台](#)页面，使用测试与评估（OT&E）环境。以此确保在转移正式开始之前您的连接已设置好并正常运行。为了确保沟通的无误，我们也希望您能够再次确认所有的联系人信息无误。您可以在Nominet的[注册商后台](#)页面确认以及添加联系人信息。

Advance notice for transitions

转移相关事宜的预先通知

Upcoming TLD transition dates:

接下来顶级域名的转移日期：

- .casa - 13 September
- .casa — 9月13日
- .cooking, .fashion, .fit, .horse, .miami and .rodeo - 20 September
- .cooking、.fashion、.fit、.horse、.miami、.rodeo — 9月20日
- .fishing, .garden, .vodka, .wedding and .yoga - 27 September
- .fishing、.garden、.vodka、.wedding、.yoga — 9月27日

Additional confirmed TLD transition date:

另外，以下顶级域名的转移日期也得到了确认：

- .broadway and .gop - 4 October
- .broadway、.gop — 10月4日

Prior to transition you must configure your settings to the Nominet systems. This should be completed by 6 September ahead of the first transition. You will also need to ensure you change your EPP connections at the time of transition. For more information please visit [Registrar Resources](#).

在转移开始之前，您需要确认你已完成Nominet系统的相关设置。该步骤需在首次转移前完成，截止日期为9月6日。同时，请在转移之前确保您已经更改了您的EPP连接。多相关信息，请访问以下[注册商页面](#)。

Transition timeline

转移时间表

The [transition timeline](#) is available. We will be contacting you via email throughout the transition period to keep you up to date with timings and specific transition windows.

[转移时间表](#)已对外公布。我们将会转移阶段通过邮件联系您，并确保您了解到相关事宜的具体时间以及转移窗口期。

Onboarding Reminder

接入阶段提醒

If you are the contact that has access to the MMX espresso platform you will already have been sent details explaining how to gain access to your new Nominet account.

如果您是拥有登录明智墨思Espresso平台的联系人，应该已经收到了详细解释如何获取新Nominet账号的邮件。

Within this account you can:

您可以对账户进行以下的操作

- manage contacts
- 管理联系信息
- manage IP addresses for EPP
- 管理EPP的IP地址
- manage IP addresses to connect to the OT&E environment
- 通过管理IP地址连接至运行测试与评估（OT&E）环境

If you are not the espresso contact, you will not be able to access your account unless you have been set up as an additional user. If you believe that the espresso contact is incorrect please contact Nominet on +44.1865332483 or via mmxsupport@nominet.uk.

如果您不是Espresso平台的联系人，您将无法获取登录Nominet账户的权限，除非您被添加为额外用户。如果您认为Espresso平台的联系人信息有误，请通过电话+44.1865332483或邮件mmxsupport@nominet.uk联系我们。

Contacting Nominet

联系Nominet

To manage your account with Nominet including IP addresses for EPP connections please visit our Online Services portal. For assistance with onboarding or post transition please contact us on +44.1865332483 (Monday - Friday 8am - 6pm UTC +1) or via mmxsupport@nominet.uk

若需要管理您的Nominet账号，包括EPP联系的TP地址，请访问Nominet注册商后台页面。若在接入或者转移后需要任何帮助，请通过电话+44.1865332483（周一至周五8：00-18：00世界协调时+1）或者邮件mmxsupport@nominet.uk联系我们。

Contacting MMX

联系明智墨思

For any queries regarding domains awaiting transition or the transition timeline, please visit the RSP Transition Plan to Nominet via <http://mm-registry.com/rsp-transition-plan-to-nominet/> or contact MMX support on +353 (0) 1 430 1689 (Monday Friday 9am 5pm UTC +1) or via support@mm-registry.com.

若您对于域名待转移或转移时间表有任何疑问，请访问以下RSP转移至Nominet计划网址：<http://mm-registry.com/rsp-transition-plan-to-nominet/>。你也可以通过客服电话+353 (0) 1 430 1689（周一至周五9：00—17：00世界协调时+1）或邮箱support@mm-registry.com联系我们。

Kindest regards,
顺祝商祺，

Erik Hoang

Registry Customer Support
注册局客服支持

Mon-Fri 9:00 AM – 5:00 PM (GMT)
周一至周五 9:00 – 17:00 (世界时)
support@mm-registry.com
IRE | +353 (0) 1 430 1689